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Ringvålgrendas Velforening 
 

 

REFERAT 
 
Møte Styremøte      Dato: 18.01.2012 
Ref.: Vidar Sagen     Sted: Thomas   Kl.: 2000   
 
       Neste møte: 07.03.2012 ÅRSMØTE 
           
 
Navn Forkortelse Tilstede Kopi til Tlf E-post 
Hilde Berg HB  X 93269395 Hilde.brun@hotmail.com 
Renate Refseth RR X X 45630549 Renate_refseth@hotmail.com 
Magne Johansen MJ X X 93000290 magne@transportoglogistikk.no 
Thomas Leknes TL X X 47021313 Thomas.leknes@tine.no 
Anders Beitnes AB  X 93058537 Anders.beitnes@ptl.no 
Vidar Sagen VS X X 99116500 vidar@ekons.no 
 

 
Sak       Ansv 
 
4 Søppelhåndtering skistadion 
 08.11.2011: Lokalt eierskap til dette viktig. Vi kan søke støtte til driftsmidler.  
 Legges inn på utomhusplan – samordnes med BH og LIL 
 
5 Ballbingeområdet 
 Terrengsykkelbane: Thomas planlegger bane   TL 
 Avtale Statskog vedr fotballbane    AB 
 Sjekk med Ole Lauglo hvilket areal LIL allerede betaler leie/festeavgift for  VS 
 
 Benker: 
 Pris for sponsing av benk: 4000,-.  
 Prøven Bil og Faveo: Har betalt☺ 
 Vi må ordne skilt til våren 
  

TL VS HB RR MJ AB 
Tine 
Oppl for 
transp 

Egon 
Maja 
Dataskilt 

Ute.no Ramlo 
G-sport 

Adecco 
Anl.mask. 

Viking 
E-Skandia 
Globaltec 

 
 
 Søknader: 

Søkt til Søkt om Status Ansvarlig 
Trondheim 
kommue 

Volleyballbane, benker Avvist. Kan søke annet 
sted. Tippemidler 

VS 

Statskog Stier, benker, 
terrengsykkelløype 

Ikke søkt RR 

Sør Trøndelag 
Fylkeskommune 

Oppgrusing fotballbane Ikke søkt AB 

Trondheim 
kommune 

Nærmiljøtiltak mur, 
benker 

Plan må godkjennes av 
kommunen 

AB 

Trondheim 
kommune 

Støtte  MJ 
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 Generelt om søknader: Vi avventer befaring/svar fra kommunen før vi går videre 
 
 
6 Ballbinge - eierskap 
 02.09.10: Pga drift og disponering av skistadion er det mest praktisk at idrettslaget  
 overtar eierskapet til ballbingen. Styret vedtok at dette er ok for velforeninga. ArntM 
 er fortsatt på saken. 
 Magne sjekker skilt som skal henges opp før vi ”selger” ballbingen   MJ 
 Tekst på skilt diskutert. Pris på skilt innhentes   VS 
 Arnt M tar tak i dette etter at han er ferdig med lysløpesaken 
   
7 Fortau 
 ØST: Vi lar kommunen håndtere dette, men skal passe på å mase… 
 VEST: Møte med barnehagen for å legge felles strategi - AVHOLDT  AB/TL 
 Purr grunnavståelse Ringvål Helse/Maja – STYREMØTE IKKE AVHOLDT  VS 
 
8 Oktoberfest 
 Utgår for 2011 
 
9 Driftsansvar RV 
 Sti til Lauglovatnet – oppgraderes ifm Rusken 2012?   AB 
 Tas inn i avtale med Statsskog 
 
11 Hjemmeside 
 Referater – sjekk lesbarhet 
 
13 Juletrefest 
 Avholdt. Litt labert oppmøte. Vurderer litt seinere på dagen neste år. Jule-cd? 
 
14 Bank 
  
 
15 Årsmøte 
 Avholdes 7/3 kl 2000 hvis dette passer for alle i styret – GI BESKJED RASKT Alle 
  
 Kaffe      Alle 
 Skibua + kaffebrød     RR 
 Innkalling     MJ  
  
 Agenda gjennomgått i styremøte – noen huskepkt under: 
 - Størrelse kontingent 
 - Kontrollert regnskap inkl ballbingekto. HB kontakter Frengen, evt andre   HB 
 ”utenforstående”     
 - Dugnad ballarea + sti til Lauglovatnet 
 - Rusken 
 - Valg av styre (AB, RR og MJ på valg). Hver enkelt er ansvarlig for å finne kandidater 
 - Årsberetning     RR 
 - Innkomne forslag 
 
16 Ekstern deltakelse styremøter 
 Bra forslag. Vedtatt. AB kontakter LIL + BH   AB 
 Dette må vi få til etter årsmøte 
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17 ST HANS 
 
18 Tromsøpalme/kjempebjørnekjeks 
 v/gammel barnehage og hestetrø v/Nytrøringen. Fylkeslandbrukskontoret kontaktes VS 
 
19 Bredbånd 
 Er dette lagt fram til Ringvål? Har Telenor stor kapasitet på eks nett?   TL 
 
20 Befaring med Trh kommune 
 Avholdt 29/9-11. BRA!!!     MJ 
 
21 Årsavgift/medlemsskap 
 Giro sendes ut sammen med årsmøteinnkalling   MJ/HB 
 
22 Kassabeholdning/økonomisk status 
  
 
23 Langtidsplan for RV 
 Utarbeides. Noen punkter angitt under. Kompletteres   Alle 
 
 - Trafikksikkerhet 
 - Skistadion 
 - Fiskebrygge Lauglovatnet 
 - Gang- og sykkelvei til Heimdal 
  - Belysning til Ringvål park 
 - Vei til Hestsjøen 
  
 
 AB lager forslag til oppdelt framdriftsplan   AB 
 
24 SÆRMØTE 
 Etter årsmøte skal vi avholde særmøte hvor vi spesifiserer de ulike delprosjektene 
 på Skogly (lager budsjett, setter opp hvem som er ansvarlig for hva, tidsplan, søknader 
  om støtte etc). 
  
 
 
 
 Vidar Sagen 

 


